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Bestyrelsesmøde 
5. december 2024 

kl. 19.00 
 

Mødet fandt sted hos Rather & Co, Vestre Kaj i Næstved 

Dagsorden 
 
1. Opstart på beretning og fremtidigt arbejde v/Rasmus 
2. Arbejdet med Facebook v/Rasmus 
3. Planlægning af Generalforsamling 
4. Regnskab og budget, herunder udenlandske medlemmer v/Dorthe 
5. Orientering om ansøgning til Kulturministeriets Bladpulje v/Preben 
6. Eventuelt 
 
 
Til stede 
Rasmus, Lone, Jørgen, Preben, Dorthe. Afbud fra Ole og Peter  

Referat 
 
1. Opstart på beretning og fremtidigt arbejde v/Rasmus 
Rasmus laver udkast til beretning og fremtidigt arbejde og rundsender til kommentarer.  
 
Emner til beretning: 

• Sommerstævnet 
• Yachtloggen 
• Skibsbevaringsfonden 
• Medlemssituationen 
• … 

 
Emner til fremtidigt arbejde: 

• Skibsbevaringsfonden 
• Sommerstævne 
• Yachtloggen 
• EU-forordning omkring bundmaling 
• … 

 
Rasmus laver et oplæg omkring forslag til ændring af medlemskontingent-profiler, 
betalingsmur, mv. til næste bestyrelsesmøde. 
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2. Arbejdet med Facebook v/Rasmus 
Rasmus refererede fra møde mellem Preben, Simon og Rasmus. Der er ca. 3000 medlemmer 
af DFÆLs gruppe på Facebook. Rasmus vil bruge mere tid på at skrive indlæg i gruppen og se 
om vi kan kaste mere lys for vores lille forening. 
 
3. Planlægning af Generalforsamling 
Indkaldelsen med dagsorden sendes ud i slutningen af januar i et nyhedsbrev. 
Når materialet er på plads, lægges det på hjemmesiden og der sendes nyt nyhedsbrev i 
starten af februar. 
Rasmus kontakter Sikker Sejlads om vi kan få en oplægsholder til generalforsamlingen. 
 
Hans Henrik Lichtenberg stiller op til bestyrelsen 
Peter genopstiller ikke 
Det samme med Ole 
Jørgen genopstiller 
Revisor og -suppleant genopstiller 
 
4. Regnskab og budget, herunder udenlandske medlemmer v/Dorthe 
Budgettet indeholder et par åbne poster; lokaler aktiviteter og særlige nye aktiviteter. 
Posterne overvejes og fastsættes næste bestyrelsesmøde. 
 
Dorthe foreslår, at bestyrelsen til generalforsamlingen foreslår, at medlemmerne i udlandet 
med virkning fra 1. januar 2026 opkræves et gebyr, der svarer til halvdelen af den pris, som 
det koster at sende Klassisk Træbåd til et medlem i Danmark med Postnord. I øjeblikket vil det 
svare til 99 kr. om året. Gebyret foreslås opkrævet med kontingentet. 
 
Bestyrelsen støtter forslaget, som sendes videre til behandling på generalforsamlingen 
 
5. Orientering om ansøgning til Kulturministeriets Bladpulje v/Preben 
Der er ansøgningsfrist den 4. februar og man kan søge en fra en måned før. 
 
Vi skal aflevere et opgørelsesskema, som bliver tilgængeligt samtidig med 
ansøgningsblanketten og som skal underskrives af den regnskabskyndige eller vores revisor.  
Der var 23 millioner i puljen i år. Hvis vi bare får dækket vores udgifter 100% er det vel også 
fint 
Preben og Dorthe formulerer en ansøgning. 
 
6. Eventuelt 
Næste møde er den 11. februar via Skype 
Jørgen og Rasmus snakker sammen om stævnet. 
 
Referent: Preben 


